	部門 <u>Department</u>	辨公 / 服務時間 Service Hours	位置 <u>Location</u>	聯絡電話 Contact Phone Number
律敦治醫院	臨床心理科	星期一至五 上午八時四十五分至下午十二時三十分及下午一時三十分至下午五時;	醫院大樓四樓 C406 室 (職業治療部,轉交臨床心	2291 2401
		星期六、日及公眾假期休息 門診及院內服務,需轉介。 文員支援及約期,請往 職業治療部。	理科)	(指明留言給臨床心理學家) (leave message and specify it is for Clinical Psychologist)
	Department of Clinical	Mondays to Fridays from 8:45am to 12:30pm and 1:30pm to 5:00pm;	Room C406,	
	Psychology	Closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.	c/o, Dept of Occupational	
		Out-patient and in-patient services, on referral basis. Clerical support & booking of appointment, at Department of Occupational Therapy.	Therapy, 4/F, Hospital Main Building	
律敦治醫院	營養部	星期一至五 上午九時至下午五時; 星期六、日及公眾假期休息	醫院大樓五樓	2291 2501
	Dietetic Department	Mondays to Fridays from 9:00am to 5:00pm; Closed on Saturdays, Sundays & Public Holidays.	5/F, Hospital Main Building	
律敦治醫院	健康資源中心	星期一至五 上午九時至下午一時及下午二時至下午五時; 星期六、日及公眾假期休息	醫院大樓地庫一樓	2291 2511
	Health Resource Centre	Mondays to Fridays from 9:00am to 1:00pm and 2:00pm to 5:00pm; Closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.	LG1/F, Hospital Main Building	
律敦治醫院	病歷檔案部	星期一至五 上午九時至下午一時及下午二時至下午五時; 星期六、日及公眾假期休息	醫院大樓地庫一樓	2291 1130
	Medical Records Office	Mondays to Fridays from 9:00am to 1:00pm and 2:00pm to 5:00pm; Closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.	LG1/F, Hospital Main Building	
律敦治醫院	醫務社會工作部	星期一至五 上午九時至下午一時及下午二時至下午五時三十分; 星期六 上午九時至中午十二時; 星期日及公眾假期休息	醫院大樓地庫一樓	2291 1065
	Medical Social Work Department	Mondays to Fridays from 9:00am to 1:00pm and 2:00pm to 5:30pm; Saturdays from 9:00am to 12 noon; Closed on Sundays and Public Holidays.	LG1/F, Hospital Main Building	

	部門 <u>Department</u>	辨公 / 服務時間 Service Hours	位置 <u>Location</u>	聯絡電話 Contact Phone Number
律敦治醫院	職業治療部	星期一至五 上午八時四十五分至下午十二時三十分及下午一時三十分至下午五時; 星期六 上午八時四十五分至下午十二時三十分; 星期日及公眾假期休息	醫院大樓四樓	2291 2401
	Department of Occupational Therapy	Mondays to Fridays from 8:45am to 12:30pm and 1:30pm to 5:00pm; Saturdays from 8:45am to 12:30pm; Closed on Sundays and Public Holidays.	4/F, Hospital Main Building	
鄧肇堅醫院	職業治療部	星期一至五 上午八時四十五分至下午十二時三十分及下午一時三十分至下午五時; 星期六 上午八時四十五分至下午十二時三十分; 星期日及公眾假期休息	五樓 (星期六辦公地點會改在律 敦治醫院職業治療部)	3553 3500
	Department of Occupational Therapy	Mondays to Fridays from 8:45am to 12:30pm and 1:30pm to 5:00pm; Saturdays from 8:45am to 12:30pm; Closed on Sundays and Public Holidays.	5/F (Saturdays' service will be provided by Department of Occupational Therapy in Ruttonjee Hospital)	
律敦治醫院	病理部	星期一至五 上午九時至下午五時; 星期六 上午九時至下午一時; 星期日及公眾假期休息	醫院大樓地庫一樓	
	Department of Pathology	Mondays to Fridays from 9:00am to 5:00pm; Saturdays from 9:00am to 1:00pm; Closed on Sundays and Public Holidays.	LG1/F, Hospital Main Building	
律敦治及鄧肇 堅醫院	病人聯絡組	星期一至五 上午八時四十五分至下午一時及下午二時至下午五時三十分;星期六、日及公眾假期休息		2291 2020
	Patient Relocations Office	Mondays to Fridays from 8:45am to 1:00pm and 2:00pm to 5:30pm; Closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.		

	部門 <u>Department</u>	辨公 / 服務時間 <u>Service Hours</u>	位置 <u>Location</u>	聯絡電話 Contact Phone Number
律敦治醫院	藥劑部	星期一至日 全日服務 (凌晨三時至四時暫停服務)	行政樓地下	
	Pharmacy	Mondays to Sundays: Full time service (except 3:00am - 4:00am which will be closed)	G/F, Administration Building	
鄧肇堅醫院	藥劑部	星期一至五 上午九時至下午一時,下午二時至下午五時,及下午六時至晚上十時; 星期六、日 上午九時至下午一時; 公眾假期內的星期一至五 上午九時至下午一時及下午二時至下午五時 公眾假期內的星期六 上午九時至下午一時	地庫高層	
	Pharmacy	Mondays to Fridays from 9:00am to 1:00pm, 2:00pm to 5:00pm and 6:00pm to 10:00pm; Saturdays and Sundays from 9:00am to 1:00pm; For Public Holidays which fall on Mondays to Fridays, opening hours are from 9:00am to 1:00pm and 2:00pm to 5:00pm. For Public Holidays which fall on Saturdays, opening hours are from 9:00am to 1:00pm.	Lower Ground Floor	
律敦治醫院	物理治療部	星期一至五 上午八時十五分至下午十二時三十分及下午一時三十分至下午四時四十五分; 星期六 上午八時十五時至下午十二時三十分; 星期日及公眾假期休息	醫院大樓三樓	2291 2306
	Department of Physiotherapy	Mondays to Fridays from 8:15am to 12:30pm and 1:30pm to 4:45pm; Saturdays from 8:15am to 12:30pm; Closed on Sundays and Public Holidays.	3/F, Hospital Main Building	
鄧肇堅醫院	物理治療部	星期一至五 上午八時十五分至下午十二時三十分及下午一時三十分至下午五時; 星期六 上午八時十五分時至下午十二時十五分; 星期日及公眾假期休息	四樓	3553 3419
	Department of Physiotherapy	Mondays to Fridays from 8:15am to 12:30pm and 1:30pm to 5:00pm; Saturdays from 8:15am to 12:15pm; Closed on Sundays and Public Holidays.	4/F	

	部門 <u>Department</u>	辨公 / 服務時間 <u>Service Hours</u>	位置 <u>Location</u>	聯絡電話 <u>Contact Phone Number</u>
律敦治醫院	足病診療部	星期一至五 上午九時至下午一時及下午二時至下午五時; 星期六、日及公眾假期休息	醫院大樓五樓	2291 2500
	Podiatry Department	Mondays to Fridays from 9:00am to 1:00pm and 2:00pm to 5:00pm; Closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.	5/F, Hospital Main Building	
律敦治醫院	義肢及矯形部	星期一至五 上午九時至下午一時及下午二時至五時; 星期六、日及公眾假期休息	醫院大樓五樓	2291 2501
	Prosthetic and Orthotic Department	Mondays to Fridays from 9:00am to 1:00pm and 2:00pm to 5:00pm; Closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.	5/F, Hospital Main Building	
律敦治醫院	放射科	星期一至五 上午八時三十分至下午一時及下午二時至五時十八分;星期六、日及公眾假期休息	醫院大樓一樓	2291 1162
	Department of Radiology	Mondays to Fridays from 8:30am to 1:00pm and 2:00pm to 5:18pm; Closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.	1/F, Hospital Main Building	
律敦治醫院	繳費處	星期一至星期五 上午八時五十分至下午一時及下午一時三十分至五時; 星期六 上午八時五十分至下午一時; 星期日及公眾假期休息	醫院大樓地下	2291 1096
	Shroff Office	Mondays to Fridays from 8:50am to 1:00pm and 1:30pm to 5:00pm; Saturdays from 8:50am to 1:00pm; Closed on Sundays and Public Holidays.	G/F, Hospital Main Building	

	部門 <u>Department</u>	辨公 / 服務時間 Service Hours	位置 <u>Location</u>	聯絡電話 Contact Phone Number
律敦治醫院	專科門診	星期一至五 上午九時至下午五時四十五分; 星期六、日及公眾假期休息	醫院大樓地下	2291 1887 / 2291 1888
	Specialist Out-patient Clinics	Mondays to Fridays from 9:00am to 5:45pm; Closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.	G/F, Hospital Main Building	
		抽血服務時間: 星期一至五 上午九時至下午五時; 星期六 上午九時至下午十二時十五分; 星期日及公眾假期休息		
		Blood taking services: Mondays to Fridays from 9:00am to 5:00pm; Saturdays from 9:00am to 12:15pm; Closed on Sundays and Public Holidays.		
		索取標本瓶或交回標本時間: 星期一至五 上午九時至下午五時; 星期六、日及公眾假期休息		
		Specimen Bottle Requisition / Specimen Submission: Mondays to Fridays from 9:00am to 5:00pm; Closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.		
律敦治醫院	言語治療部	星期一至五 上午九時至下午一時及下午二時至下午五時; 星期六、日及公眾假期休息	醫院大樓五樓	2291 2500
	Speech Therapy Department	Mondays to Fridays from 9:00am to 1:00pm and 2:00pm to 5:00pm; Closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.	5/F, Hospital Main Building	